
استاندار خوزستان گفت: در حال حاضر میزان 
کرونا  به  مبتلا  بیماران  بستری  و  میر  و  مرگ 
این  است؛  نزولی  روند  به  رو  خوزستان  در 
زحمات نباید هدر داده شود و نباید به وضعیت 

برگردیم. قبلی 
مقابله  ستاد  جلسه  پایان  در  شریعتی  غلامرضا 
با کرونا در خوزستان که برگزار شد، اظهار کرد: 
زمینه های  در  لازم  تصمیمات  جلسه  این  در 
مختلف اتخاذ و مقرر شد که سازمان صمت بر 
تولیدکنندگان ماسک نظارت کند تا ماسک در 
همچنین  شود.  توزیع  خوزستان  استان  سطح 
که همه  تعیین شود  گونه ای  به  ماسک  قیمت 
اداره کل  و  باشند  داشته  خرید  توانایی  مردم 
امور اجتماعی استانداری نیز باید در این زمینه 

مراقبت کند.
استفاده  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  افزود:  وی 
اجباری  دولتی  اماکن  و  ادارات  در  را  ماسک  از 
کرده است و باید نظارت جدی شود و در صورت 

تخلف و عدم استفاده از ماسک، مسئول دستگاه 
دادستان  و  باشد  پاسخگو  باید  اداره  رئیس  یا 
را  موضوع  این  باید  مدعی العموم  عنوان  به  نیز 

پیگیری کند.
به  باید  استاندار خوزستان گفت: سازمان صمت 

در  ماسک  از  استفاده  خصوص  در  مستمر  طور 
پاساژها و مراکز تجاری نظارت کند تا در صورت 

ادامه عدم رعایت، پلمب شوند.
بیماری کرونا ما را به عقب  بیان کرد:  شریعتی 
برگشت داد و متوجه شدیم جامعه معنا و مفهوم 

دارد. خوشبختانه شرایط شیوع کرونا در ۱۰ روز 
گذشته نزولی بوده است و یک بیمارستان اهواز 
که بیماران کرونایی در آن بستری می شدند را از 
ارائه خدمات به بیماران مبتلا به کرونا ترخیص 
دادیم. تعداد بیماران مبتلا به کرونا در بیمارستان 
این  بنابراین  و  بود  نفر  سه  نیاکی  مفرد  شهید 
تخلیه  کرونا  به  مبتلا  بیماران  از  را  بیمارستان 

کردیم.
ارزنده  کار  نتیجه  وضعیت،  این  کرد:  بیان  وی 
مردم و رعایت دستورالعمل های بهداشتی است 
همچنان  باید  کاهشی  روند  این  ادامه  برای  اما 
بهداشتی  دستورالعمل های  و  ماسک  از  استفاده 

را رعایت کنیم.
شریعتی افزود: در حال حاضر میزان مرگ و میر 
و بستری بیماران مبتلا به کرونا در خوزستان رو 
به روند نزولی است؛ این زحمات نباید هدر داده 
این  که  برگردیم  قبلی  به وضعیت  نباید  و  شود 

مساله به رعایت مردم بستگی دارد.

معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان 
استان  بازار  گفت:  بخرند،  کولر  نمی توانند  مردم  اینکه  بیان  با 
خوزستان به شدت با کمبود کولر مواجه است و این کمبود باعث 

افزایش قیمت کولر شده است.
از  یکی  کولر  کمبود  حاضر  حال  در  کرد:  اظهار  جباری  بهرام 
مهم ترین مشکلات خوزستان است و علاوه بر اینکه این کالا در 
بازار بسیار کم است، حتی شاهد واردات آن به استان نیز نیستیم. 
بازار استان خوزستان به شدت با کمبود کولر مواجه است و این 

کمبود باعث افزایش قیمت کولر شده است.
وی افزود: کولر کالای اساسی نیست بلکه یک کالای حیاتی برای 

مردم خوزستان است اما با این وجود، تجار ثبت سفارش و واردات 
آن را انجام نمی دهند.

معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان 
گفت: مشکلات اقتصادی در بخش کالاهای سرمایه ای و مصرفی، 
دستوری حل نمی شوند. تجار به دلیل نوسانات نرخ ارز، درخواستی 
این  و  نمی کنند  ارائه  محصول  این  واردات  و  ثبت سفارش  برای 
مساله باعث شده کولر به شدت در بازار خوزستان کم شود.جباری 
بیان کرد: در طول دو سال اخیر قیمت ارز به شدت در بازار نوسان 
داشته و این مساله باعث شده کولر از مبادی ورودی به تعداد بسیار 

اندکی وارد کشور شود و پاسخگوی نیاز خوزستان نباشد.

تا ۳۰۰ هزار دستگاه  به حدود ۲۰۰  افزود: خوزستان سالانه  وی 
کولر نیاز دارد و شرایطی که کرونا و نرخ ارز برای بازار به وجود 
آورده، باعث شده این نیاز در دو سال گذشته تامین نشود و بازار 

استان خوزستان به شدت با کمبود کولر مواجه شود.
معاون نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان 
این  قیمت  افزایش  باعث  بازار  در  کولر  کمبود  کرد:  خاطرنشان 

محصول شده و مردم نمی توانند کولر بخرند.
مشکل  حل  برای  خوزستان  استان  مسئولان  همه  گفت:  جباری 
اما  داده اند  انجام  را  رایزنی ها  و  لازم  صحبت های  کولر  تامین 

نمی دانیم برای حل این مشکل باید چه راهکاری اندیشیده شود.

 ۷۰ از  بیش  افزایش  از  اهواز  املاک  مشاوران  اتحادیه  رئیس 
درصدی نرخ اجاره بهای مسکن در شهر اهواز در مقایسه با سال 

گذشته خبر داد.
مشکلات  و  کرونا  شیوع  به  توجه  با  کرد:  اظهار  زنگنه  قنبرعلی 
به  است،  داشته  همراه  به  مردم  برای  ویروس  این  که  اقتصادی 
پیشنهاد  می دهند  اجاره  را  خود  خانه های  که  صاحبخانه هایی 
همان  با  مستاجر  را  خود  گذشته  سال  قراردادهای  که  کرده ایم 

شرایط سال گذشته تمدید کنند.
ارائه کرده  وی افزود: در بحث نرخ اجاره بها، دولت بخشنامه ای 
است که بر مبنای آن، نرخ اجاره در اهواز نباید بیشتر از ۲۰ درصد 
و  نمی کنند  رعایت  را  بخشنامه  این  عده ای  اما  کند  پیدا  افزایش 
اجاره بهایی بیشتر از آنچه دولت بخشنامه کرده را طلب می کنند.

اجاره  نرخ  کرد:  تصریح  اهواز  املاک  مشاوران  اتحادیه  رئیس 
بهای مسکن در شهر اهواز در مقایسه با سال گذشته بیش از ۷۰ 
درصد افزایش یافته است که این میزان افزایش با توجه به شرایط 
اقتصادی بسیار ناخوشایند است و باید راهکاری برای کاهش آن 
در نظر گرفته شود. زنگنه بیان کرد: با توجه به شیوع کرونا و بالا 
بسیار  رهن مسکن  و  اجاره  معاملات  میزان  بهای مسکن،  رفتن 
فعلی  شرایط  در  که  کسانی  داد:  ادامه  وی  است.  یافته  کاهش 
مسکن در بازار مانور می دهند، به دنبال سوءاستفاده هستند. این 
افراد در شرایط فعلی رقم هایی برای اجاره بها و رهن مسکن مطرح 
می کنند که به نوعی سوءاستفاده از شرایط است و متاسفانه برخی 

از مردم نیز این ارقام را می پذیرند.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک اهواز گفت: برخی از مالکان اما در 

این شرایط مستاجران خود را رعایت کرده اند و قرارداد سال گذشته 
را بدون افزودن درصدی تمدید کرده اند که باید از این مالکان که 

شرایط را درک کرده اند، تشکر کرد.

ابراز  با  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
بیماری کرونا در خوزستان  نزولی  ادامه روند  به  امیدواری نسبت 
کوچکترین  با  و  شکننده است  استان  در  کرونا  نزولی  روند  گفت: 

غفلت می تواند مانند خردادماه روند افزایشی پیدا کند.
دکتر فرهاد ابول نژادیان در نشست ستاد استانی بیماری ناشی از 
ویروس کرونا در اداره کل مدیریت بحران خوزستان اظهار داشت: 
در خرداد ماه تعداد بیماران مبتلا به کرونا در استان خوزستان روند 
افزایشی داشت ، در اوایل تیرماه این روند به مدت ۲ هفته دارای 
ثبات بود و از ۱۴ تیرماه به بعد روند نزولی را در شهرهای مختلف 

استان شاهد هستیم که امیدواریم این روند کاهش همچنان ادامه 
فاصله گذاری  گذشته  همانند  خواست  خوزستان  مردم  از  یابد.وی 
را در همه مکان ها  از ماسک  استفاده  را رعایت کنند و  هوشمند 
جدی بگیرند البته پس از اجباری شدن ماسک از ۱۵ تیر گزارش 

های میدانی نشان داده استفاده بیشتر مردم از ماسک است.
به  اشاره  با  اهواز  دانشگاه علوم پزشکی  جندی شاپور  سرپرست 
حاشیه ای شهرها  مناطق  در  ویژه  به  محلی  بازارچه های  که  این 
گفت:   اند  شده  رها  بهداشتی  دستورالعملهای  نظر  از  همچنان 
کنترل این بازارچه ها می تواند کمک بزرگی  در کنترل  و کاهش 

بیماری کرونا داشته باشد.
و  حفاظتی  لباس  با  درمانی  کادر  گذشته  هفته  شد:  یادآور  وی  
پروتکل  رعایت  با  درمانی  کادر  از  مردم  حمایت  شعار  با  پلاکارد 
بهداشتی، در میادین و بازار اهواز حاضر شدند که بازخورد خوبی به 
دنبال داشت لذا اگر این اتفاق در شهرهای مختلف استان اجرایی 

شود می تواند اثرگذاری خوبی بین مردم داشته باشد.
کرونا  ویروس  روی  مختلف  بررسی های  داد:  ادامه  ابول نژادیان 
نشان می دهد که یک اسیدآمینه از ویروس جابجا شده و همین 
انتشار آن بین  امر موجب شده قدرت عفونت زایی، بیماری زای و 

سه تا ۹ برابر افزایش یابد.
وی با بیان این که از ابتدای شیوع کرونا در خوزستان ۶ بیمارستان 
در اهواز به عنوان بیمارستان معین انتخاب شدند توضیح داد: در 
حال حاضر در نتیجه عملکرد خوب مردم و کاهش شیب بیماری، 
بیمارن  به  دهی  خدمات  از  اهواز  نیاکی  منفرد  شهید  بیمارستان 
کرونایی خارج شد، پیش بینی می شود بیمارستان طالقانی نیز که 
به  بیمار کمتر است  از ۲۰  بیماران کرونایی بستری در آن  تعداد 
زودی  بدون بیمار کرونایی شود البته تمامی بیمارستان های استان 

آماده هستند.
کرد:  بیان  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
را  آزمون عملی خود  است  متعهد شده  نیز  اسلامی  آزاد  دانشگاه 

با تعداد محدود یعنی پنج نفر در هر سالن و نه بیشتر برگزار کند.
لحاظ شیوع  از  تا کنون وضعیت خوزستان  ماه  اردیبهشت  از ۲۰ 

بیماری کرونا قرمز بوده است. 
به گفته سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز روند 
ابتلا به کرونا در خوزستان از ۱۵ تیرماه به بعد روند کاهشی شده و  
آمار بیماران کرونایی بستری در استان روز شنبه نسبت به ۱۰ روز 

پیش۳۵۰ نفر کاهش یافته است.

محرومیت  صدای  گفت:  مسجدسلیمان  شهر  شورای  عضو 
شهرستان مسجدسلیمان تا آسمان رسیده است اما آنهایی که باید 

بشنوند، نمی شوند.
رضا نجفیان اظهار داشت: شورای شهر دوره پنجم مسجدسلیمان 
انتخاب شهرداری  با  بود  درصدد  خود  مسئولیت  ابتدای  همان  از 
و  مشکلات  امکان  حد  تا  مدون،  برنامه های  اجرای  و  توانمند 
معضلات شهری را رفع کند که البته در این بین موانع بسیاری بر 
سر راه قرار داشت.وی افزود: به رغم تلاش بی وقفه همه اعضای 
شورای شهر در این مدت تاکنون عملکرد این نهاد را مثبت ارزیابی 
نمی کنم و امید می رود با تدابیر ویژه در سال آخر دوره خود بتوانیم 

تا حدودی رضایت شهروندان را فراهم کنیم.
در  مسجدسلیمان  شهر  شورای  و  شهرداری  اقدامات  به  نجفیان 
پارک ۵۰  احداث  پروژه های  کرد:  بیان  و  اشاره  سه سال گذشته 
پارک ۱۱ هکتاری، ساختمان  افتتاح  دوم شهری،  بلوار  هکتاری، 
مختلف،  مناطق  اکثر  آسفالت  و  زیرسازی  بحران،  مدیریت  ستاد 
بافت های فرسوده برخی مناطق شهرستان و برگزاری  زیباسازی 
علیمردان  تندیس  از  رونمایی  آئین  جمله  از  فرهنگی  برنامه های 

خان بختیاری از جمله مهم ترین اقدام های این دوره شهرداری و 
شورای شهر مسجدسلیمان بوده است.

مختلف  علل  به  سال هاست  مسجدسلیمان  گفت:  ادامه  در  وی 
در محرومیت مطلق به سر می برد، دلایلی که در مورد آنها باید 
کتاب ها نوشت و مورد بررسی و تحلیل قرار داد. شهری که زمانی 
اما در حال حاضر  به واسطه وجود نفت و گاز، شهر اولین ها بود 
ساکنان آن از نبود امکانات رفاهی و حداقل های لازم رنج می برند.

عضو شورای شهر مسجد سلیمان با گلایه از وزارت نفت، تصریح 
کرد: وزارت نفت در سال های گذشته در حق مردم مسجدسلیمان 
اجحاف کرده است به طوری که ۹۲ میلیارد تومان بدهی خود را 
شهر  این  آبادانی  و  عمران  پروژه های  اجرای  برای  شهرداری  به 
نه تنها پرداخت نکرد بلکه پرداخت آن را طی شکایت به دیوان 
نفت  تیم  هستیم  شاهد  روزها  این  و  کرد  منتفی  اداری  عدالت 
مسجدسلیمان که امید جوانان این شهر است، در مشکلات مالی 
دست و پا می زند که از این رو از مدیران نفتی انتظار می رود نسبت 

به رفع مشکلات این تیم تدابیر لازم را بیندیشند.
نیافتگی مسجدسلیمان اشاره کرد  از دلایل توسعه  وی به برخی 

مدیران  ضعف  و  کشوری  و  استانی  مدیران  بی توجهی  افزود:  و 
ارشد شهرستان در ادوار مختلف و نبود مطالبه گری شهروندان از 

مهم ترین علل توسعه نیافتن شهرستان محسوب می شوند.
به  مسجدسلیمان  میانبر  جاده  بهره برداری  داد:  ادامه  نجفیان 
از  گاز  و  نفت  به  آلوده  مناطق  ساکنان  تکلیف  و  تعیین  و  اهواز 
از مدیران  دغدغه های دیرین مردم مسجدسلیمان بوده است که 
ارشد شهرستان و استان انتظار می رود نسبت به تسریع روند اجرای 
این پروژه ها اقدام های لازم را انجام دهند هر چند عملیات احداث 
۵۰۰ واحد مسکونی در شهرک ولی عصر )عج( برای مناطق آلوده 

به نفت و گاز آغاز شده است.
عضو شورای شهر مسجدسلیمان افزود: با وقوع زلزله ۵.۷ ریشتری 
و  بازدید  شهرستان  سطح  از  کشوری  مسئولان   ۹۸ تیرماه   ۱۷
از  پس  که  کردند  لمس  نزدیک  از  را  شهر  این  محرومیت های 
آن مصوبات خوبی را برای جبران خسارات و توسعه شهرستان به 
تصویب رساندند که پس از گذشت یک سال، ساخت ۵۴۰ واحد 
برای زلزله زدگان، ۶۰۰ واحد در جاسازی آغاز و تعمیرات واحدهای 

آسیب دیده از زلزله به اتمام رسیده است.
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پس از ۱۵ سال تعطيلی ؛
کارخانه قند اهواز راه اندازی مي شود

رئیس سازمان صمت خوزستان گفت: کارخانه قند اهواز پس 
از ۱۵ سال تعطیلی ظرف چهار ماه آینده راه اندازی خواهد 
امیرحسین نظری رئیس سازمان صمت خوزستان در  شد. 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: مقرر شد که کارخانه قند اهواز 
پس ۱۵ سال تعطیلی، ظرف چهار ماه احیا و راه اندازی شود 
که علاوه بر اشتغال زایی ۴۰۰ نفر به صورت مستقیم، باعث 

توسعه کشاورزی چغندرقند خواهد شد.
وی افزود: یکی از اقدامات جدی سازمان صنعت، معدن و 
تجارت در مرحله اول تثبیت اشتغال و راه اندازی واحدهای 

بالای ۶۰ درصد است.
نظری گفت: در اولویت بعدی راه اندازی واحدهای غیرفعالی 
است که ظرفیت احیای مجدد آن ها وجود دارد، کارخانه قند 
اهواز نیز پس از پیگیری های استانداری خوزستان و سازمان 
با یک  از رفع موانع مالکیت  صمت استان، همچنین پس 

سرمایه گذار به بخش خصوصی واگذار شد.
قند و  تولید سالانه ۲۵۰ تن  با ظرفیت  اهواز  قند  کارخانه 
شکر، چرخه تولید آن در سال ۱۳۷۸ بصورت کامل متوقف 
و از سوی مالکان آن که بانک های ملی و ملت بودند به 

مزایده گذاشته شد.

معاون راه و شهرسازی خوزستان :
مراحل اولیه اجرای طرح

 ملی مسکن انجام شده است
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی خوزستان 
گفت: مراحل اولیه اجرای طرح اقدام ملی مسکن در بیشتر 

نقاط خوزستان انجام شده و یا در حال انجام است.
محمدحسین پناهی فر با اشاره آخرین وضعیت اجرای طرح 
اجرای  اولیه  مراحل  کرد:  اظهار  در خوزستان  ملی  مسکن 
طرح اقدام ملی مسکن در بیشتر نقاط خوزستان انجام شده و 
یا در حال انجام است. اطلاع رسانی های لازم برای ثبت نام و 
تکمیل مدارک متقاضیان طرح اقدام ملی مسکن انجام شده 
و اراضی مناسب برای اجرای طرح نیز به بنیاد مسکن و ستاد 

فرمان امام)ره( واگذار شده است.
این  ساخت  پروانه های  از  توجهی  قابل  بخش  افزود:  وی 
پیمانکاران  از موارد  طرح در حال صدور است و در برخی 

نیز مشخص شده اند.
پناهی فر عنوان کرد: مسکن ملی در خوزستان از موقعیت 
در  طرح  این  مزیت های  از  یکی  است.  برخوردار  مناسبی 
شهر  از  مسکونی  واحدهای  این  نداشتن  فاصله  خوزستان 
است و به این دلیل امیدواریم مشکلی که پروژه مسکن مهر 

در برخی از مناطق داشت، در این طرح وجود نداشته باشد.

مدیر تعاون روستایی خوزستان :
خرید تضمینی 

دانه روغنی آفتابگردان آغاز شد
مباشرتی  خرید  آغاز  از  خوزستان  روستایی  تعاون  مدیر 
استان  شهر  چهار  در  آفتابگردان  روغنی  دانه  تضمینی 

خوزستان خبر داد.
جمشید بنی فری اظهار کرد: طرح خرید مباشرتی، تضمینی 
چهار  در  امسال  تیرماه   ۱۵ از  آفتابگردان  روغنی  دانه 
شهرستان استان خوزستان آغاز شده و از ۲۰ تیرماه در مراکز 
استان  شهرستان  اولین  عنوان  به  باوی  شهرستان  خرید 

محموله های آفتابگردان تحویل گرفته شد.
شهرستان  چهار  در  آفتابگردان  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
و  است  برداشت  حال  در  کارون  و  باوی  شادگان،  دزفول، 
پیش بینی می شود یک هزار و ۲۰۰ تن آفتابگردان از این 

چهار شهرستان خرید شود.
مدیر تعاون روستایی خوزستان در ادامه بیان کرد: تاکنون 
بیش از ۸۰ تن آفتابگردان در شهرستان باوی خرید صورت 
گرفته است و پیش بینی می شود ۷۵۰ تن در شهرستان باوی، 
۱۲۰ تن در کارون، ۳۰۰ تن در شادگان و ۳۰ تن دانه روغنی 

آفتابگردان در دزفول خریداری شود.

مدیرکل هواشناسی خوزستان :
دماي 5 شهر بالاي 50 درجه بود

مدیرکل هواشناسی خوزستان از ثبت دمای ۵۰ درجه و بالاتر 
در پنج شهر خوزستان خبر داد.

محمد سبزه زاری اظهار کرد: آسمان خوزستان صاف تا کمی 
ابری همراه با وزش باد متوسط پیش بینی می شود. در این 
مدت در نیمه غربی استان خوزستان، وقوع گرد و غبار رقیق 

دور از انتظار نیست.
وی افزود تا اواسط هفته شاهد کاهش یک تا دو درجه ای دما 
خواهیم بود. همچنین تا روز چهارشنبه تضعیف پدیده شرجی 

به ویژه در شهرهای ساحلی خوزستان مورد انتظار است.
سبزه زاری گفت: امیدیه دمای ۵۰.۹، شوش ۵۰.۷، آغاجاری 
۵۰.۴، ایستگاه کشاورزی اهواز ۵۰، دزفول ۵۰، آبادان ۴۹.۹، 
ماهشهر ۴۹.۶، رامهرمز ۴۹.۴ و اهواز ۴۹.۲ درجه سانتیگراد 

را ثبت کردند.

رئيس پارک علم و فناوری خوزستان :
دستگاه های استریل کننده
 با پرتو فرابنفش تولید شد

رئیس پارک علم و فناوری خوزستان گفت: تولید ۲ مدل 
دستگاه های استریل کننده محیط و سطوح با استفاده از پرتو 
و  بنیان  دانش  شرکت های  فعالیت های  جمله  از  فرابنفش 
واحدهای فناور مستقر در پارک علم و فناوری در راستای 

مقابله با ویروس کرونا است.
ایرج کاظمی نژاد اظهار داشت: این محصول در آزمایشگاه 
اهواز،  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاونت  کرونا  مرجع 
بیمارستان امیرالمومنین تامین اجتماعی اهواز و بیمارستان 

ولیعصر خرمشهر نصب شده است.
وی افزود:  یکی از شرکت های فناوری که در حوزه تولید 
با  این بحران  با وقوع  فعالیت داشت  اتاق عمل  تجهیزات 
درمان  کادر  برای  محافظ  لباس  خود،  تولید  خط  تغییر 
و ۵۰۰  روزانه ۲ هزار  تولید  با حجم  و محلول ضدعفونی 
دست لباس و ۲ هزار لیتر محلول ضدعفونی، موفق به تغذیه 
بخشی از نیاز ۱۴ دانشگاه علوم پزشکی در کشور شده است.

استاندار خوزستان :

ادامه کاهش مرگ و میرها به مردم بستگی دارد

معاون سازمان صمت خوزستان :

مردم ديگر توان خريد كولر را ندارند

رئيس اتحادیه مشاوران املاک اهواز :

نرخ اجاره مسکن ۷۰ درصد افزايش يافته است

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

روند نزولی بیماری كرونا شکننده  است

وزارت نفت اجحاف می کند ؛

صدای محرومیت مسجدسلیمان به آسمان رسیده است

به شهرهای مرکزی، جنوبی و غرب خوزستان ؛
انتقال آب باکیفیت در حال اجرا است

مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان از افزایش آب شرب 
پایدار شهرها و روستاهای تحت پوشش طرح آبرسانی غدیر 

در استان خوزستان در ۱۵ روز آینده خبر داد.
فرهاد ایزدجو در خصوص آخرین وضعیت تامین آب استان 
آبرسانی  کرد: طرح  اظهار  غدیر  آبرسانی  از طرح  خوزستان 
آب  انتقال  برای  لازم  زیرساخت های  ایجاد  هدف  با  غدیر 
باکیفیت به شهرهای مرکزی، جنوبی و غرب استان خوزستان 

در حال اجرا است.
آبرسانی  طرح  مهم ترین  عنوان  به  طرح  این  افزود:  وی 
مردم  درصد   ۵۲ از  بیش  بهداشتی  و  شرب  آب  خوزستان، 
استان خوزستان را تامین می کند و مجموعا ۲۶ شهر و ۱۶۰۰ 

روستا را تحت پوشش قرار می دهد.
در  کرد:  تصریح  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  مدیرعامل 
حال حاضر حجم عمده ای از آب شرب مورد نیاز شهرهای 
اهواز، آبادان، خرمشهر، دشت آزادگان و شادگان از محل سد 

تنظیمی کرخه و طرح آبرسانی غدیر تامین می شود.
راستای  در  و  انجام شده  پیگیری های  با  کرد:  بیان  ایزدجو 
ارتقای سطح کمی و کیفی آب شهرستان های اهواز، آبادان، 
خرمشهر و شادگان و جلوگیری از ایجاد تنش آبی در فصل 
تابستان، در تلاش هستیم پروژه های اجرای خط انتقال دو 
هزار میلیمتری فولادی از ایستگاه پمپاژ ام الدبس تا مخازن 
هزار   ۴۲ مخزن  احداث  کیلومتر،   ۵ طول  به  متعادل کننده 
مترمکعبی و کارهای تکمیلی این تلمبه خانه در مدت حداکثر 

۱۵ روز اجرایی شود.
و  نصب  با  گفت:  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  مدیرعامل 
به قدرت ۲۵۰۰ کیلوات  الکتروپمپ  راه اندازی یک دستگاه 
با ظرفیت ۱۸۰۰ لیتر بر ثانیه و تکمیل لاگن دوم به ظرفیت 
۳۵هزار مترمکعب در تلمبه خانه ام الدبس، آب شرب پایدار 

شهر و روستاهای تحت پوشش طرح غدیر افزایش می یابد.

مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان :
رکورد مصرف برق در تاریخ شکسته شد

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با بیان اینکه روز 
گذشته پیک مصرف برق در استان خوزستان به ۸ هزار و ۳۷۸ 
مگاوات رسید، گفت: با این رقم، رکورد مصرف تاریخ صنعت 

برق خوزستان شکسته شد.
محمود دشت بزرگ اظهار کرد: در ۲۴ ساعت گذشته، شبکه 
برق خوزستان رشد مصرف بیش از ۸ درصدی را تجربه کرد 
و با این میزان مصرف، رکورد جدیدی در تاریخ صنعت برق 

خوزستان ثبت شد.
وی افزود: پیک مصرف برق به ۸ هزار و ۳۷۸ مگاوات رسید 
و از رکورد قبلی صنعت برق در سال ۹۶ با مصرف ۸ هزار و 

۲۲۰ مگاوات عبور کرد.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با بیان اینکه این 
به تجهیزات می شود؛  باعث وارد شدن شوک  رشد مصرف 
گفت: علیرغم ظرفیت سازی های انجام شده که تاکنون باعث 
پایداری شبکه شده است، باید بدانیم اگر رشد مصرف برق از 
یک قائده معقول پیروی نکند و چنین شتابان باشد، باعث 
بارگیری بیشتر از توان تجهیزات و فشار و خاموشی ناخواسته 

خواهد شد.
دشت بزرگ با اشاره به ثبت دمای بالای ۵۰ درجه و افزایش 
این  استمرار  پیش بینی  و  خوزستان  نقاط  برخی  در  رطوبت 
وضعیت در روزهای آتی، بیان کرد: اگر در ساعت های اوج 
از  که  درجه  هر  ازای  به  نشود،  لحاظ  مدیریت مصرف  بار، 
دمای ۴۷ درجه سانتی گراد عبور کند، افزایش بار مصرف قابل 
بار  افزایش  این  و  بود  خواهیم  شاهد  شبکه  در  ملاحظه ای 
آسیب زا و حادثه ساز است.وی افزود: در چند روز پیاپی است 
که مصرف برق بیشتر از ۸ هزار مگاوات است و تجهیزات 
در حداکثر بارگیری هستند و این تداوم و ماندگاری افزایش 
شرکت  مدیرعامل  است.  شبکه  برای  دیگری  خطر  بار، 
که  روزهایی  در  مشترکین  گفت:  خوزستان  منطقه ای  برق 
برق  با صنعت  بیشتری  همکاری  می کند،  پیدا  افزایش  دما 
داشته باشند و با کاهش مصارف غیرضروری و کم کردن بار 

سرمایشی منازل خود، به پایداری شبکه کمک کنند.

مدیرعامل فولاد خوزستان :
افزایش قیمت

 مواد اولیه نگران کننده است
با  گو  و  در گفت  فولاد خوزستان  مدیرعامل  علی محمدی 
خبرنگار روابط عمومی، افزایش بی رویه قیمت مواد اولیه را 

موجب بی ثباتی در چرخه ی زنجیره فولاد و بازار دانست.
محمدی گفت: بدنبال حرکت به سمت واقعی شدن قیمت 
شمش فولاد در بازار، به یکباره قیمت مواد اولیه نیز افزایش 
چشمگیری داشته که این روند قطعا نگرانی فولاد سازان را 

به همراه خواهد داشت.
مدیرعامل فولاد خوزستان اظهار داشت: سیر صعودی قیمت 
کنسانتره سنگ آهن، گندله و آهن اسفنجی یقینا باعث عدم 
ثبات در بازار و کنترل قیمت آن از سوی مسئولان ذیربط، 

باعث دغدغه و نگرانی فولاد سازان خواهد بود.
مبنای  بر  اولیه  مواد  قیمت  افزایش  گذشته  در  افزود:  وی 
قیمت شمش فولاد و با بررسی دقیق هزینه های تولید این 
نظر  در  فولاد،  زنجیره  همه  سودآوری  کنار  در  محصولات 

گرفته می شد.
محمدی خاطر نشان کرد: با حرکت به سمت واقعی شدن 
قیمت شمش در بازار، به ناگاه قیمت مواد اولیه نیز در ۲ ماهه 
اخیر نوساناتی داشته و این روند آسیب جدی به فولاسازان 

وارد می کند.
مدیرعامل فولاد خوزستان اظهار داشت: این افزایش قیمت 
منطقی نبوده و در آینده روند چرخه تولید فولاد را با مشکل 
روبرو خواهد کرد و این بی ثباتی کل زنجیره تولید را از معدن 
تا محصول نهایی، تحت تاثیر قرار خواهد داد؛ لذا از مسئولان 
تثبیت  به  نسبت  داریم  را  انتظار  این  وزارت صمت  محترم 
آرامش را  اقدامات لازم را صورت داده و  اولیه،  قیمت مواد 

به بازار برگردانند. 
وی در پایان تاکید کرد: یقینا حفظ آرامش در شرایط تحریمی 
کشور و حمایت فولاد سازان موجب پایداری تولید، تامین نیاز 
به  را  ارزآوری  و  استمرار صادرات  داخلی کشور و همچنین 

همراه خواهد داشت.


